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Z A P I S N I K 
 
14. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 3. oktobra 2013 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podţupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podţupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 27 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca,  Vida Gračnar, 
Igor Hrvatin, Sani Kamenčič, Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Tina 
Mojškerc, Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, 
Alberto Scheriani, Mario Steffè, Barbara Strmole, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, Majda 
Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Veţnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Ondina Gregorich Diabatè, Franco Juri, Luka Juri, Stefan 
Kocjančič,  Viktor Markeţič in Slobodan Popovič 
 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave, predstojniki uradov občinske uprave, 
predstavniki Sluţbe za odnose z javnostmi ter predstavniki Sluţbe za občinski svet. 
 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev zapisnikov 13. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
11/7-2013, 6. izredne seje z dne 2/9-2013 ter 7. izredne seje z dne 12/9-2013 
 

 

1 
PREDLOG 

  



2. Predlog sklepa o potrditvi Investicijskega programa za projekt »Obnova 
Pokrajinskega muzeja Koper«. 
 

3. Predlog sklepa o potrditvi novelacije investicijskega programa za projekt 
''Protokolarno-prireditvena dvorana Sv. Frančiška Asiškega v Kopru (Sanacija Sv. 
Frančiška)'' 

 
4. Predlog pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o štipendiranju 

 
5. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
6. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
7. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
7/1  Predlog sklepa o razrešitvi predsednika Nadzornega odbora Mestne občine Koper 

 
8. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKOV 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 11/7-2013, 6. IZREDNE SEJE Z DNE 2/9-2013 TER 7. IZREDNE SEJE Z 

DNE 12/9-2013 
 
Predloge zapisnikov so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (21 prisotnih – 20 za, 0 proti) zapisnik 13. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 11. julija 2013 v predloţenem besedilu. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (21 prisotnih – 19 za, 0 proti) zapisnika 6. izredne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 2. septembra 2013 v predloţenem 
besedilu. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (21 prisotnih – 20 za, 0 proti) zapisnik 7. izredne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 12. septembra 2013 v predloţenem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»OBNOVA POKRAJINSKEGA MUZEJA KOPER«. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odbor za druţbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za druţbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) Sklep o potrditvi 
Investicijskega programa za projekt »Obnova Pokrajinskega muzeja Koper« v 
predloţenem besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT ''PROTOKOLARNO-PRIREDITVENA DVORANA SV. FRANČIŠKA ASIŠKEGA 

V KOPRU (SANACIJA SV. FRANČIŠKA)'' 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za druţbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za druţbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) Sklep o potrditvi novelacije 
investicijskega programa za projekt ''Protokolarno-prireditvena dvorana Sv. Frančiška 
Asiškega v Kopru (Sanacija Sv. Frančiška)'' v predloţenem besedilu. 
 
 

Ad 4 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 
ŠTIPENDIRANJU 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za druţbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za druţbene dejavnosti in razvoj 

 



V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, 
predstojnik Urada za druţbene dejavnosti in razvoj. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 16 za, 1 proti) Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah pravilnika o štipendiranju v predloţenem besedilu. 
 

 
Ad 5 

 
PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

LOKALNEGA POMENA  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja:  
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloţenem besedilu. 
 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA  JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja:  
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine.  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloţenem besedilu. 
 
 

Ad 7 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji, in sicer predlog za 
 

- razrešitev in imenovanje člana sveta Javnega vzgojno izobraţevalnega zavoda 
Osnovna šola Dušana Bordona Semedela – Koper  



- imenovanje članov Sveta Javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola 
Elvire Vatovec Prade 

- imenovanje članov sveta Javnega vzgojno - izobraţevalnega zavoda Osnovna šola 
Dekani 

- imenovanje člana sveta Gimnazije Gian Rinaldo Carli Koper – Ginnasio Gian Rinaldo 
Carli Capodistria 

- imenovanje člana sveta zavoda Ortopedske bolnišnice Valdoltra 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
 
I. Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 21 za, 4 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. 
 

Patricija Griparič, iz Kopra, Pahorjeva 18, se kot predstavnica Mestne občine Koper razreši 
funkcije članice Sveta javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Dušana 
Bordona Semedela - Koper, ker je podala odstopno izjavo s te funkcije. 
 

2. 
 
Za člana Sveta Javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Dušana Bordona 
Semedela - Koper  – predstavnika Mestne občine Koper se imenuje: 

 
-  Enej Novinec, iz Kopra, Kampel 5/c. 

 
 
II. Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 20 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člane Sveta Javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Elvire Vatovec 
Prade -  predstavnike Mestne občine Koper se imenujejo: 
 

- ANJA ARGENTI,  iz Kopra, Škocjan 35k 
- PETER BLAŢEK,  iz Kopra, Lovorova ulica 8, Prade 
- BARBARA STRMOLE,  iz Kopra, Cesta  XVI 3, Prade 

 
 
III. Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 21 za, 2 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člane Sveta Javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Dekani  – 
predstavnike Mestne občine Koper se imenujejo: 
 

- VALMI UGRIN iz Dekanov, Dekani 21 
- SANDRA BERTOK iz Dekanov, Dekani 67 
- ALFRED ŠTEFANČIČ iz Dekanov, Dekani 10 



 
IV. Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 21 za, 1proti) naslednji 
 
Za člana Sveta Gimnazije Gian Rinaldo Carli Koper – Ginnasio Gian Rinaldo Carli 
Capodistria – predstavnika Mestne občine Koper se imenuje: 
 

- Fulvio RICHTER,  iz Kopra, Kroţna cesta 67. 
 
 
 
V.  Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 19 za, 3 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člana Sveta Ortopedske bolnišnice Valdoltra – predstavnika Mestne občine Koper se 
imenuje: 
 

- IGOR HRVATIN, iz Sv. Antona, Turki 10. 
 
 
 

Ad 7/1 
PREDLOG ZA RAZREŠITEV PREDSEDNIKA NADZORNEGA ODBORA MESTNE 

OBČINE KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Poročal ni nihče. 
 
Razpravljali so Majda Šuligoj in Olga Franca, članici Občinskega sveta in Sabina Mozetič, 
direktorica občinske uprave Mestne občine Koper. 
 
V zvezi z vprašanjem Olge Franca, koliko sej Nadzornega odbora je vodil predsednik Valter 
Valenčič in kakšno je bilo njegovo delo, je direktorica občinske uprave, Sabina Mozetič, 
pojasnila, da bo vprašanje posredovano Nadzornemu odboru, ki bo do naslednje seje podal 
odgovor.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 22 za, 3 proti) Sklep o razrešitvi 
predsednika Nadzornega odbora Mestne občine Koper v predloţenem besedilu. 
 

Ad 8 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA IN POBUDE: 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
»Prosim za izčrpne odgovore na naslednja svetniška vprašanja: 
 



1. CENE NAJEMNIN GROBOV IN OSTALIH STORITEV PO KRAJEVNIH 
SKUPNOSTIH 

 
Zaznali smo, da so cene najema grobov zelo različne po posameznih krajevnih skupnostih 
za vse tipe grobov. Različne so tudi cene ostalih storitev, ki jih zaračunavajo. Zaradi 
navedenega prosimo za cenike vseh krajevnih skupnosti ter za pisno obrazloţitev elementov 
kalkulacij posameznih cen, da bi lahko prišli do spoznanja o dopustnosti razlik. 
 
Sprašujem tudi ali cene določajo samostojno KS, ali obstajajo navodila za kalkulacijo izdane 
s strani Mestne občine Koper ali pa so določene s pribliţkom brez kalkulacije. Prosim tudi za 
vse cenike ostalih storitev, ki jih zaračunavajo KS kot npr. cenik za oddajanje zemljišč v 
najem, poslovnih in drugih prostorov v najem …. 
 
Ali so vsi ceniki dostopni na spletni strani MOK, če niso kdaj bodo in ali so ceniki objavljeni 
na oglasnih deskah KS?  
 

2. POPRAVILO CESTE: POPETRE, TRUŠKE, LOPAR  
 
Lokalna cesta za Popetre od odcepa glavne ceste Koper, Sv. Anton, Gračišče, je v izredno 
slabem stanju, predvsem pa od prometnega znaka, ki označuje vas Popetre do kriţišča 
ceste proti Truškam in Loparju, to je v dolţini cca 400 m. Ko deţuje cesto poplavlja voda in 
se spremeni v pravi potok. Voda prosto teče po cesti in jo uničuje in nanaša zemljo in pesek 
po samem cestišču. Vidne so številne razpoke, grbine, luknje in podobno kar vse je v večji 
meri posledica del ob polaganju optičnega kabla in ostale telefonske inštalacije. Dodatno so 
k temu prispevale novogradnje hiš in bliţnje vinske kleti v Truškah. Neurejene so tudi 
bankine in odvodni kanali. Cesta se udira in nastajajo prav udorne jame, asfalt poka na vse 
strani in se lušči.  
 
Vozniki kamionov, cistern in drugih tovornih vozil ne spoštujejo postavljeni prometni znak – 
omejitev teţe tovornih vozil do 5 ton. V času gradnje so tam vozili tovornjaki, teţki tudi do 30 
ton. 
 
Verjamemo, da so vsi ti graditelji pošteno plačali vse komunalne in ostale prispevke občini, 
zato pa je ta dolţna sanirati poškodovano cestišče. Poškodbe so tudi na hišni štev. 1, ki stoji 
tik na levi strani ob sami cesti. Zaradi tresljajev teţkih bremen tovornjakov ima popokan zid 
in vidne špranje po celi prednji steni ter vidno je tudi stalno premikanje strešnih kritin. 
 
Enaka problematika velja tudi za drugi del cestišča za smer proti Truškam in Loparju v 
dolţini 300 m. 
 
Sprašujem ali je Mestna občina Koper seznanjena s stanjem ceste za Popetre, Turške in 
Lopar in kdaj načrtuje temeljito sanacijo cest ter pomoč prizadetim lastnikom stanovanjskih 
hiš? Kdaj bodo izvedena prepotrebna popravila? Kaj bo ukrenila za nadzor nad kršitelji glede 
omejitve nosilnosti tovornjakov? 
 

3. SUBVENCIONIRANJE STROŠKOV ŠPORTNE DEJAVNOSTI V OSNOVNIH 
ŠOLAH V MESTNI OBČINI KOPER 

 
Zanima me, katere šole in koliko sredstev sofinancira MOK (subvencionirane športne 
dejavnosti) ter za katere dejavnosti v letu 2013. Posebej me še zanima sofinanciranje 
nogometnih šol na OŠ. Zanima me še program aktivnosti za otroke in mladino primerjalno 
med mestom in podeţeljem za lansko leto ter načrtovane aktivnosti za prihodnje leto. 
 

4. IZVRŠITEV DOGOVORA med MOK in KEMIPLASOM v izvensodni poravnavi 
(notarski zapis) z dne 11.7.2013  



 
Dne 26.2.2013 sem v pravni pisarni Mestne občine Koper izvršila vpogled v dokument 
Izvensodna poravnava sklenjeni med MOK in Kemiplasom d.o.o. 
V izvensodni poravnavi sklenjeni pri notarju Ferligoju dne 11.7.2011 je med ostalim zapisano 
tudi, da na območju Kemiplasa ne bo več kemične in podobne (onesnaţevanje okolja) 
industrije, da se vsi sodni spori zaključijo in vsak nosi svoje stroške postopkov. 
Kemiplas se je zavezal odstraniti odpadke na območju Kemiplasa najkasneje do 30.6.2013, 
MOK pa se je zavezala, da ga bo oprostila plačila prispevka za stavbno zemljišče za čas, 
dokler na tem območju (za Bivij 1 in Bivij 2) ne bo nove (čiste, okolju prijazne) dejavnosti 
vzpostavljene s strani Kemiplasa. MOK se je zavezala, da bo po 31.12.2011 dala 
nadomestno zemljišče Kemiplasu za asfaltirana zemljišča Parenzane last Kemiplasa in da 
bo izdelala OPPN za Bivij 1 do 31.12.2011 in za Bivij 2 do 31.12.2012, da bo Kemiplas lahko 
pričel načrtovati nove dejavnosti. 
Kemiplas pa se je obvezal, da ne bo uporabil okoljevarstvenega dovoljenja pridobljenega za 
dejavnost kemične proizvodnje. 
 
Prosim za pisni odgovor katere od zgoraj navedenih obveznosti obeh pogodbenih strank so 
izvršene (tako s strani Kemiplasa kot s strani MOK), kateri dogovori niso izvršeni in vzroki za 
neizvršitev ter kdaj bodo izvršeni. 
Iz medijev smo namreč izvedeli, da se je na tem območju pričela dejavnost zbiranja in 
obdelave odpadkov. Odpadki naj bi se skladiščili, predelovali in izvaţali na Kitajsko. 
Prosim za odgovore na naslednja vprašanja: 

- ali je MOK sodelovala v postopkih pridobitve okoljevarstvenega dovoljenja nove 
dejavnosti v zvezi z odpadki? 

- ali MOK soglaša z navedeno dejavnostjo in je ta v skladu s podpisanim sporazumom 
s Kemiplasom (okolju prijazne, čiste dejavnosti)? 

- ali je lastnik dejavnosti Kemiplas in na ta način krši sporazum? 
- od kod prihajajo odpadki – zbiranje na teritoriju Slovenije ali prihajajo tudi iz tujine? 
- kakšni so nadaljnji načrti MOK na območju Bivij 1 in Bivij 2? 

 
 
Na seji občinskega sveta 11.7.2013 smo prejeli odgovore zastavljene na predhodni seji 
občinskega sveta. Z vašim odgovorom na moje prvo vprašanje glede seznama 
predstavnikov ustanovitelja MOK v svetih zavodov, nadzornih svetih …. nisem zadovoljna. 
Odgovora sploh niste podali. 
 
Prosim za celovit odgovor ponovno.« 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 16.40 uri. 
 
 
 
 
VODJA SLUŢBE ZA         PREDSEDUJOČI  
  OBČINSKI SVET             PODŢUPAN 
      Breda Bajec                  Alberto Scheriani 

 
  

 


